
Rada Miejska w Grodzisku Wielkopolskim
Komisja wspólna

Protokół Nr       /2024
Ze  wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Grodzisku Wielkopolskim, które odbyło się 
w dniu 28 października 2024r. Obrady rozpoczęto o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17.25 tego 
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Posiedzeniu przewodniczyła Anna Koza – Przewodnicząca Rady, która powitała wszystkich 
zebranych, a następnie przedstawiła proponowany porządek obrad , który został przyjęty 
jednogłośnie:

1. Otwarcie posiedzenia
2. Przyjęcie porządku obrad
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia
4. Przedstawienie informacji z prac komisji w okresie międzysesyjnym
5. Omówienie projektów uchwał w sprawie:
    a)  zmian w budżecie gminy
 b)  zmiany WPF Gminy na lata 2024-2035
 c) określenia wysokości stawek podatków na 2025 rok
 d) przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2020-2023 Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami
 e) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Grodzisk Wielkopolski z organizacjami 
pozarządowymi na 2025 rok
 f) zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych
6. Sprawy bieżące
7. Wolne głosy i wnioski

Wykonanie porządku obrad:

Ad 4. Przedstawienie informacji z prac komisji w okresie międzysesyjnym
- radna D. Grzanowska – Przewodnicząca Komisji Finansów i Sfery Budżetowej poinformowała, że
Komisja  odbyła  swe  regulaminowe posiedzenie  21  października  br.  Tematem posiedzenia  była
informacja  Burmistrza  na  temat  budowy zespołu  żłobkowo-przedszkolnego  na  Osiedlu  Wojska
Polskiego.  Prywatny  inwestor  przedstawił  koncepcję  zagospodarowania  terenu,  a  także
poinformował, że obiekt czynny byłby już we wrześniu, przeznaczony dla 140 dzieci w przedszkolu
i 40 dzieci w żłobku. Placówka stworzy optymalne warunki rozwoju emocjonalnego i społecznego
oraz zapewni opiekę nad dziećmi do lat 3. Drugim tematem była komunikacja miejska dla seniorów
na terenie  gminy.  Z pozyskanych informacji  wynika,  że  ościenne gminy mają  już  ten  problem
rozwiązany.  Burmistrz  planuje  zaczerpnąć  wiedzę  w tym temacie  z  ratusza  we Wrześni,  który
posiada  dwa  elektrobusy  umożliwiające  pasażerom-seniorom  załatwienie  spraw  w  miejscu
docelowym i  powrót  do  miejsca  zamieszkania.  Pojawiła  się  propozycja  wyjazdu  dla  chętnych
radnych, którzy chcieliby pojechać do Wrześni i zobaczyć jak to działa. W kolejnym punkcie Prezes
Gminnej  Rady  Senioralnej  przedstawił  sprawozdanie  z  pracy  w  gminie  i  posiedzeń  Rady.  W
ostatnim punkcie Pani Skarbnik zapoznała radnych z proponowanymi stawkami podatkowymi na
2025 rok, z maksymalnym obniżeniem o 5%.  
-  radny  J.  Gawron  –  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczej,  Ładu  i  Porządku  Publicznego
poinformował, że Komisja  obradowała 22 października br. Na posiedzeniu poruszone zostały dwa
tematy. Pierwszy dotyczył przygotowania lodowiska do sezonu zimowego 2024/2025. Informację



przedstawił  i  omówił  Pan  M.  Kandulski  –  Naczelnik  Wydziału  Sportu.  Drugi  temat  dotyczył
określenia stawek podatkowych na 2025 rok, omówiła go Pani Skarbnik.
- radna K. Lusina – Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Ochrony Środowiska poinformowała, że
Komisja  odbyła swe posiedzenie 23 października 2024r.  Tematem posiedzenia było  omówienie
stawek podatkowych na 2025 rok, który omówiła Pani Skarbnik. Drugim tematem było omówienie
sytuacji na terenie Nadleśnictwa Grodzisk Wielkopolski. Temat przedstawił Nadleśniczy Dariusz
Szulc, który scharakteryzował Nadleśnictwo Grodzisk i opowiedział o przygotowaniu do tworzenia
planu urządzania lasu. 

Ad 5. Omówienie projektów uchwał w sprawie:
a) zmian w budżecie gminy 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy.
Do projektu nie wniesiono uwag i zapytań.

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2024-2035 
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy.
Do projektu nie wniesiono uwag i zapytań.

c) określenia wysokości stawek podatków na 2025 rok
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy.
Do projektu nie wniesiono uwag i zapytań.

d) przyjęcia sprawozdania z realizacji w latach 2020-2023 Gminnego Programu Opieki nad 
Zabytkami.
Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Pani N. Jarosz – Naczelnik Wydziału UGN 
Do przedstawionego projektu wniesiono uwagi i zapytania:
- radny S. Tuliński zapytał o przyszłość opieki nad Kościołem Świętego Ducha w Grodzisku, który
jest w nie najlepszym stanie technicznym.
-  Pani  N.  Jarosz  odpowiedziała,  że  większość  zabytków  nie  stanowi  własności  gminy,  więc
docelowo gmina  się  nimi  nie  może  zająć,  ale  może  je  otoczyć  opieką.  Jeśli  pojawi  się  jakieś
dofinansowanie i przeznaczone zostaną środki, to parafia z pewnością o nie wystąpi.
- Zastępca Burmistrza dopowiedział, że kiedy było dofinansowanie z Polskiego Ładu, to parafia nie
wystąpiła o środki na renowację tego kościoła. 
- radny S. Tuliński zasugerował, że może gmina mogłaby wpłynąć na parafię i przekonać ją, że
remont jest naprawdę potrzebny i konieczny.
e)  przyjęcia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Grodzisk  Wielkopolski  z  organizacjami
pozarządowymi na 2025 rok.
Projekt  uchwały  przedstawiła  i  omówiła   Pani  Joanna  Kalińska  –  Samodzielne  Stanowisko
ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi.
Do projektu wniesiono uwagi i zapytania:
-  radna  K.  Nadobnik  zapytała,  co  będzie  z  KGW,  które  do  tej  pory  nie  zarejestrowały  się
w ARMiR?
- Pani J. Kalińska odpowiedziała, że te Koła będą zobowiązane do podjęcia współpracy z sołtysem.
W budżecie gminy zostaną zabezpieczone środki na realizację zadań. Zakłada się, że może dwa
Koła nie będą w stanie podjąć trudu i się zarejestrować.
- Zastępca wyjaśnił, że z samej nazwy wynika, że jest to program współpracy z organizacjami, czyli
podmiotami,  które  są  zarejestrowane  w  którymś  z  rejestrów,  albo  KRS  albo  u  Starosty  albo
w przypadku KGW w ARMiR.
-  Pani  J.  Kalińska dodała,  że  z  chwilą  rejestracji  organizacje  uzyskują osobowość prawną i  są
podmiotem  funkcjonującym  niezależnie  od  samorządu,  ponieważ  z  mocy  ustawy  mają
dofinansowanie na swoją działalność i realizację zadań zgodnie z statutem. Kwota minimalnego
dofinansowania wynosi 8000 zł.



-  Pani  Przewodnicząca  zapytała,  dlaczego  wspomniane  dwa  Koła  nie  mają  możliwości  się
zarejestrować?
- Pani  J.  Kalińska odpowiedziała,  że z powodu tego, że w swoim sołectwie nie mają zasobów
ludzkich,  które  byłyby w stanie  podjąć  trud  działalności.  Na pewno nie  zarejestruje  się  KGW
w Snowidowie, bo jego szefowa zdecydowała się na podjęcie współpracy z sołtysem.
- radny R. Maluśki zapytał jakie konkursy będą ogłaszane w przyszłym roku?
-  Pani  J.  Kalińska  odpowiedziała,  że  tradycyjne  będzie  to  kultura  fizyczna,  współpraca
międzynarodowa, zdrowie, wypoczynek letni dla dzieci i młodzieży, wspólnoty lokalne, wkłady
własne  i  seniorzy.  Ważne  jest  też  utrzymanie  dwóch  sztandarowych  projektów,  tj.  Minikon
i Grodziska Planszownia.
- Pani Przewodnicząca zapytała, czy pula środków na seniorów została zwiększona?
- Pani J. Kalińska odpowiedziała, że prace nad podziałem środków trwają, a wszystko zależy od
dostępnego budżetu. Przypomniała, że w 2024 roku seniorzy mogli otrzymać 14000 zł.
- radny R. Maluśki zapytał, czy są lub można pozyskać dane na temat tego, czy organizacje składają
wnioski do innych konkursów, które nie są organizowane przez gminę?
-  J.  Kalińska  odpowiedziała,  że  stara  się  śledzić  listy  rankingowe.  Sama  zachęca  do  udziału
w  różnych  konkursach,  ale  aktywność  w  obszarze  pozyskiwania  środków  zewnętrznych  jest
niewielka.  W tym roku żadna organizacja senioralna nie startowała do programu Aktywni Plus.
Sprawdzianem  dla  organizacji  będzie  tegoroczny  konkurs,  który  ogłosił  Orlen,  ale  w  nim
wykluczona jest piłka nożna.
- Zastępca Burmistrza dodał, że organizacje pozarządowe korzystają z programu Równać Szanse,
np. OSP w Grąblewie albo Planszownia.
- Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że seniorzy w tym roku nie startowali bezpośrednio w konkursie
Aktywni Plus, ale otrzymali dofinansowanie z WUW i brali udział w projekcie „Obecność, czyli
seniorzy partycypują”, który jest organizowany w ramach Aktywni Plus.
-  Zastępca  Burmistrza  stwierdził,  że  wielokrotnie  podkreślał,  że  jeżeli  chodzi  o  działalność
sportową,  to  są  pieniądze  do pozyskania na szczeblu  województwa wielkopolskiego.  Środki  są
dostępne zarówno na jednorazowe imprezy, jak i na działalność o charakterze bardziej trwałym.
- radny R. Maluśki zapytał, czym jest spowodowana mała aktywność organizacji?
- J. Kalińska odpowiedziała, że tłumaczeniem jest zawsze brak czasu oraz strach przed napisaniem
projektu, a później jego rozliczeniem.
- radna K. Nadobnik  zwróciła uwagę, że Panie z KGW często zgłaszają, że nie potrafią pisać
projektów i mają z tym problem. W związku z tym poprosiła o większą liczbę szkoleń w przyszłym
roku. Radna dodała, że taka sama sytuacja dotyczy sołtysów.
- Pani J. Kalińska oznajmiła, że jeżeli ktoś ma problem z napisaniem projektu, to zawsze może się
do niej zwrócić i liczyć na jej pomoc. Tak samo jeśli chodzi o rozliczenia i napisanie sprawozdania.
-  radny  S.  Strugała  poinformował,  że  dla  strażaków również  był  program organizowany  przez
Orlen. OSP złożyło wniosek, ale z tego co wie tych wniosków na tą chwilę jest bardzo dużo.
- radny R. Maluśki stwierdził, że dofinansowanie w wysokości 100000 zł jest naprawdę konkretną
kwotą dla klubu.
- J. Kalińska wyjaśniła, że jest to program, który zakłada doposażenie, wynagrodzenie trenerów,
ubezpieczenie,  psychologów,  dietetyków,  czyli  wszystko  to,  czego  gmina  nie  jest  w  stanie
sfinansować.
- radna K. Lusina stwierdziła, że jeśli chodzi o dofinansowanie, to w gminie najłatwiej jest złożyć
dokumenty.  Wniosek jest  prosty i  procedura trwa krótko. Napisanie wniosku jest  najmniejszym
problemem,  gorzej  jest,  gdy  trzeba  go  zrealizować,  znaleźć  ludzi  do  wykonania,  a  potem  go
rozliczyć. Radna uważa, że nieważne, czy startuje się w konkursie o milion zł, czy o 5 zł procedury
są takie same i dokumentów jest tyle samo.
- Pani J. Kalińska stwierdziła, że wyjścia są dwa. Albo trzeba otoczyć organizację opieką gminy
i  niech  ona  żyje  we  własnym  środowisku  i  funkcjonuje  przy  takich  dotacjach,  jakie  są  albo
mobilizować je do pozyskiwania środków zewnętrznych.
- Pani Przewodnicząca przyznała rację, że cała dokumentacja i wymogi często zniechęcają.



- Zastępca stwierdził,  że tak wygląda rzeczywistość. Prowadzenie organizacji  pozarządowej jest
takie  samo  jak  prowadzenie  firmy.  Jeżeli  dana  osoba  bierze  na  siebie  ciężar  prowadzenia
organizacji musi być świadoma, że to nie jest zabawa. Można założyć grupę nieformalną i wystąpić
o GIS lub GIL, które są stosunkowo mało sformalizowane, ale jeśli już prowadzi się organizację
pozarządową, to trzeba zdawać sobie sprawę, że jest mnóstwo dokumentów, są kwestie związane
z prowadzeniem księgowości, jest kwestia RODO.
- radny S.  Strugała jest  zdania,  że organizacje składając wniosek do danego programu ponoszą
dodatkowe koszty, np. opłaty za wydanie wszelkich zaświadczeń, za wysyłkę listów, za kuriera.
-  Pani  J.  Kalińska  oznajmiła,  że  organizacje  na  spotkaniach  często  mówią  o  braku  pieniędzy.
Dostępne  są  różne  źródła  finansowania  i  jeśli  dana  organizacja  chce  osiągać  wyniki,  to  musi
zainwestować.  

f) zasad przyznawania diet oraz zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych
Projekt  uchwały  przedstawiła  i  omówiła  Pani  A.  Koza  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej
w Grodzisku Wielkopolskim.
Pani  Przewodnicząca  przypomniała  propozycję  przedstawioną  na  poprzedniej  Komisji  przez
radnego D. Matuszewskiego. Wynika z niej, że dla przewodniczącego Rady Miejskiej proponuje się
3000 zł, dla wiceprzewodniczących 2500 zł, dla przewodniczących komisji 2200 zł, dla radnego
będącego  członkiem dwóch  i  więcej  komisji  2200  zł,  dla  radnego  będącego  członkiem jednej
komisji  1900  zł,  dla  radnego  nie  będącego  członkiem  żadnej  komisji  1800  zł.  Dieta  ulegnie
obniżeniu  za  każdą  nieobecność  na  posiedzeniu  komisji  i  sesji  o  15%.  Za  nieobecność,  gdy
w jednym dniu zbiegnie się sesja i komisja lub dwie komisje dieta ulegnie obniżeniu o 20%. 
Do przedstawionego projektu wniesiono uwagi i zapytania:
-  radny D.  Matuszewski  wyraził  zdanie,  że kwota 1800 zł  dla  radnego niebędącego członkiem
żadnej komisji jest stanowczo za wysoka, bo może dojść do takiej sytuacji, że radny nie będzie
chciał  być  członkiem  żadnej  komisji  ,  a  i  tak  otrzyma  dietę  1800  zł.  Dla  takiego  radnego
zaproponował 1000 zł. Dodatkowo stwierdził, że struktura pracy w Radzie Miejskiej wygląda w tej
chwili  tak,  że  istota  pracy  spoczywa  na  barkach  przewodniczących  komisji,  a  funkcja
wiceprzewodniczących jest  funkcją tytularną.   W związku z tym zaproponował, żeby wysokość
diety przewodniczącego komisji zrównać z dietą wiceprzewodniczących.
-  Pani  Przewodnicząca  nie  zgodziła  się  z  tym  stwierdzeniem  i  wyjaśniła,  że  zarówno  radny
R. Maluśki, jak i radna K. Nadobnik jako jej zastępcy są przez nią bardzo eksploatowani, biorą
udział w różnych uroczystościach i uczestniczą w rozmowach. W tym wypadku nie jest to tylko i
wyłącznie tytuł. Idąc tym tokiem myślenia, to przewodniczący komisji mają zaproponowaną taką
samą kwotę, jak członkowie dwóch lub więcej komisji. 
- radny P. Lange uważa, że pomysł radnego D. Matuszewskiego jest dobry, można pójść w tym
kierunku, a przepychanie się o 100 zł jest nie do końca eleganckie. 
-  radny S.  Strugała sądzi,  że  ustalone diety  na pewno będą funkcjonowały kilka lat.  Może się
okazać,  że  w  następnej  kadencji  radni  nie  będą  chcieli  pełnić  funkcji  przewodniczących  jeśli
różnica w wysokości diety będzie wynosiła 100 zł.
- Pani Przewodnicząca zaproponowała, żeby wiceprzewodniczącym pozostawić 2500 zł. Zapytała
jakie propozycje mają radni dla przewodniczących komisji?
- radny D. Matuszewski zaproponował 2400 zł
-  radna  K.  Nadobnik  zaproponowała,  żeby  wiceprzewodniczącym  obniżyć  dietę  na  2400  zł,
a przewodniczącym podnieść na 2300 zł.
-  radny  R.  Maluśki  stwierdził,  że  nie  do  końca  zgadza  się  ze  stwierdzeniem  radnego
Matuszewskiego na temat kwestii organizacyjnych, którymi zajmują się przewodniczący komisji,
bo spraw, którym poświęcają swój czas wiceprzewodniczący jest dużo więcej. Radny z przykrością
również stwierdził, że był ostatnio na kilkunastu imprezach, na które zaproszeni byli też inni radni,
a  ich tam nie  było.  R.  Maluśki  zdaje  sobie  sprawę,  że  nieobecność  podyktowana jest  różnymi
powodami, jednak organizatorom jest przykro w takiej sytuacji.



- radny S. Tuliński zareagował, że radni nie na każdą imprezę otrzymują zaproszenie. Na te, na
które dostają zazwyczaj jakaś część idzie.
- A. Koza wyjaśniła, że 95% zaproszeń kierowana jest typowo dla Przewodniczącej Rady Miejskiej.
W związku z tym, że ona pracuje i ma też inne zobowiązania nie może być na każdej uroczystości.
Po to właśnie jest funkcja zastępców, którzy w takich przypadkach reprezentują Radę w imieniu
Przewodniczącej.
- radna K. Duma-Guemise wyjaśniła, że prowadzi jednoosobową działalność gospodarczą, pracuje
do  godz.  18.00,  a  w  soboty  do  godz.  13.00  dlatego  z  części  zaproszeń  nie  może  skorzystać.
Nieobecność nie wynika z braku dobrej woli, tylko z innych zobowiązań. Po to właśnie są zastępcy,
żeby w takich przypadkach reprezentować radnych.
-  Pani  Przewodnicząca  zaproponowała  dla  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  3000  zł,  dla
wiceprzewodniczących  2500  zł,  dla  przewodniczących  komisji  2400  zł,  dla  radnego  będącego
członkiem dwóch i więcej komisji 2200 zł, dla radnego będącego członkiem jednej komisji 1900 zł,
dla radnego nie będącego członkiem żadnej komisji 1000 zł.
Radni jednogłośnie poparli przedstawioną propozycję.
  
 Ad 5 i 6
Zastępca Burmistrza poinformował, że ostatni czas przebiega pod kątem wszelkich imprez, których
jest mnóstwo. Jeśli chodzi o inwestycje, to w tej chwili zrealizowany został remont i konserwacja
zabytkowego wiatraka Tomasz, który czeka na odbiór ze strony Konserwatora Zabytków. W trakcie
realizacji  jest  łącznik  ulicy  Winnej  z  ulicą  Mikołajczyka,  przewidywany  termin  zakończenia
inwestycji to 15.11.2024r.,  wykonawca zapewnia,  że do tego czasu zdąży z pracami. Podpisana
została umowa na remont Studni Świętego Bernarda, na który gmina otrzymała dofinansowanie
z Polskiego Ładu. W toku są przetargi na rozbudowę budynku przedszkola gminnego im. Krasnala
Hałabały, do końca października jest czas na składanie ofert, a 29.10 2024r. mija termin składania
ofert  na wymianę parkometrów w Strefie Płatnego Parkowania.  W kolejce czekają przetargi  na
budowę basenu, na administrowanie Strefą Płatnego Parkowania i na budowę Orlika w Ptaszkowie. 
- radna D. Przybysz zapytała jaki jest przewidywany termin wybudowania basenu?
- Zastępca Burmistrza odpowiedział,  że  wszystko zależy od przetargu.  Od strony wykonawczej
większym problemem będzie rozebranie tego co jest, niż wybudowanie nowego basenu.
- radna K.Duma-Guemise zapytała, czy wybudowany zostanie tylko jeden basen?
- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że na razie w niecce dużego basenu wybudowany będzie jeden
basen o wymiarach 25x25, który nie będzie miał cudacznych kształtów, będzie więcej miejsca do
plażowania i powstanie zjeżdżalnia.

-radna K.Duma-Guemise stwierdziła, że trzeba zdawać sobie sprawę, że taki basen absolutnie nie
zadowoli i nie spełni oczekiwań mieszkańców. W dużej mierze chodzi o to, aby powstał basen dla
maluchów.

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że wszystko będzie się dziać po kolei. W tej chwili basen jest
tak  zaplanowany,   że  jedna  połowa  będzie  przeznaczona  do  pływania,  tam  będzie  głębiej,
a w drugiej połowie będzie płycej i tam będą mogły się kąpać mniejsze dzieci.

- radny P. Lange poinformował, że niedawno rozmawiał z Panią Dyrektor SP 2 odnośnie stanu sali
gimnastycznej.  Szkoła miała kontrolę  sanepidu,  która niestety nie  wypadła zbyt  dobrze.  W  sali
pojawiają się ślady zagrzybienia, z racji zawilgocenia odpada tynk, gdyż niedawno z dachu były
zacieki, jednak ta kwestia została już naprawiona. Warto byłoby pod kątem budżetowym pomyśleć
o  remoncie  sali,  zwłaszcza,  że  na  ten  moment  jest  to  największa  szkoła  w  gminie  względem
liczebności uczniów.

- Pani Przewodnicząca stwierdziła, że każda jednostka ma swój budżet. Zapytała, czy Pani Dyrektor
nie ujęła tego zadania w budżecie szkoły?

- radna D. Przybysz poruszyła temat placu zabaw na ul. Słomińskiego i stwierdziła, że trzeba go
albo  zlikwidować  albo  o  niego  zadbać.  W tej  chwili  jest  on  zarośnięty,  nie  ma  piaskownicy,



sztachetki są w złym stanie i trzeba by je pomalować. Bardzo zaniedbany i brudny jest też plac na
ul.  Wiatrakowej.  Radna  poruszyła  też  sprawę  kontenerów  na  odzież,  przy  których  jest  ciągły
bałagan. Zapytała, czy można je usunąć z miasta?

- Zastępca Burmistrza odpowiedział, że te kontenery, które postawione były na gruntach gminnych
są już praktycznie usunięte,  a  z tymi,  które stoją  na gruntach prywatnych gmina nic  nie  może
zrobić. Z kontenerami jest tak samo jak z utrzymaniem czystości na palach zabaw, gdzie bałaganią
zazwyczaj dorośli. Miasto będzie czyste, gdy będziemy o to miasto dbać.

- radny S. Strugała poinformował, że na ul. Morelowej również jest plac zabaw, na którym często
jest bałagan. Na tym placu jest założony monitoring, są kamery, a i tak nikt się tym nie przejmuje.

- radny P. Lange oznajmił, że na parkingu przy parku, od strony wagonu od dłuższego czasu stoi
auto  z  reklamą informującą  o skupie aut.  Niezbyt  fajnie  to  wygląda,  poza  tym pojazd blokuje
miejsce parkingowe.

- radna D. Przybysz zapytała, czy została podjęta jakaś decyzja w sprawie uruchomienia lodówki,
o której mówiła na poprzedniej komisji?

-  Pani  Przewodnicząca odpowiedziała,  że w tej  chwili  nie  ma wiedzy na ten temat.  Burmistrz
obiecał, że będzie rozmawiał z Dyrektorem OPS, ale nie wie czy i jak potoczyły się rozmowy. 

- radna D. Przybysz zareagowała, że gdyby lodówka się pojawiła trzeba by poinformować o tym
mieszkańców i porozwieszać informacje na słupach.

- radna D. Grzanowska uważa, że najlepiej zamieścić informację na stronie Urzędu Miejskiego.

- radna K. Duma-Guemise stwierdziła, że nie wszyscy mają dostęp i korzystają z internetu.

- Zastępca poinformował, że Burmistrz będzie w pracy w przyszłym tygodniu więc przypomni mu
ten temat.

- radna K. Lusina zaprosiła radnych na Komisję ds. Wsi i Ochrony Środowiska, która odbędzie się
20.11.2024r.  Na  posiedzeniu  zostanie  poruszony  temat  funduszu  sołeckiego,  który  przedstawi
praktyk działający w tej dziedzinie, będą też zaproszeni sołtysi z gminy Grodzisk. Fundusz sołecki
to  temat,  nad  którym radni  będą  głosować  w przyszłym roku  więc  warto  przyjść  i  się  z  nim
zapoznać. 

Przewodnicząca posiedzenia

Anna Koza
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